



REFERAT

STYREMØTE DATO: 26.05.2024

RASEGRUPPEN FOR JACK RUSSELL TERRIER

Til stede: Susanne Møller Lund, PK Hagen, Ingunn Lia Pedersen-ref, Wibeche Bottolfsen

Forfall: Sophie Kopperud, Gunn-Eva Tryland, Oddrunn Solli

Godkjenne referat fra sist møte - godkjent

Sak 1 - 06/24 - Evaluering rasespesialen og plan for neste års rasespesial

- flott plass å være, skal vi tilbake til Sørlandet er Hamresanden stedet.
 - fint med aktivitetdagen dagen før, og med grilling og sosialt samvær. Mange satte pris på det.
 - suksess med loddsalg
 - veldig bra samarbeid oss i mellom. Alle fant ting de var trygge på og trivdes med å gjøre, og ting gled glatt.
 - veldig kjapp nedrigg.
 - fantastisk jobb med å innhente premier
- Hva vi kan gjøre annerledes:
- kunne solgt enda flere lodd.
 - Vi kunne hatt flere skilt til parkering og utstillingsplassen - kart på PM neste gang
 - vi må skaffe premieanvisere
 - kunne gitt bedre informasjon om toaletter
 - Større BIM-sløyfer neste gang? Og kanskje deltaker valp? Og hva med «Min første utstilling» ?
 - Vi må bestille bestille flere HP-sløyfer
 - exc, VG, CK- sløyfer — bestille 10 av hver for salg til neste gang

Neste år: Vi har fått forespørsel fra NTK Trøndelag og NTK Agder om vi vil ha rasespesial samtidig med deres utstillinger. Vi tenker at vi vil til østlandet igjen i 2025. Ingunn sjekker Hokksund camping. PK sjekker Morokulien - Tid: pinse (8.-9. juni)?/sommerferien? Dommerinnkvartering kan være bedre rundt Hokksund. Dommer? Vi bruker lista fra i år.

Sak 2 - 06/24 - Status innspill til utkast til revidert regelverk for blod og fersksporprøver.

PK lager innspill, og legger ut på styresiden, så vi blir enige om formulering.

Sak 3 - 06/24 - Oppsummering klubbgensere

Alle har fått bortsett fra en hvor vi fikk feil størrelse. Vi gjentar suksess neste år i forkant av rasespesialen, men må bestille litt tidligere. Kanskje også se på om vi skal bestille jakke.

Neste gang må genserne betales før bestillingen er sendt. Lageret med blå gensere er nå fullt igjen, så vi deler på FB på nytt.

Sak 4 - 06/24 - Få i gang jobben med ny RAS

Arbeidsgruppe: PK og Maria. Ingunn spør Monica og Inger-Lise da de har vært med prosessen tidligere

Vi har fått en mal fra NTK som skal brukes

Sak 5 - 06/24 - Roll-up

Vi har purret den engelske klubben ift bilder uten resultat. Susanne lager forslag til vår egen.

Vi bruker bilder av 3 hunder som viser alle hårlag og fargevarianter, fortrinnsvis utenlandske. Litt info.

Sak 6 - 06/24 - Koldtbord Sandefjord

Vi har tidligere vedtatt koldtbord lørdag 6.7 på NKK Sandefjord. Sophie lager FB-invitasjon.

Sak 7 - 06/24 - Diverse

- Vi med Jack - satt litt på pause pga rasespesial mm. Kommer ut i starten av juni.
- Terrierbladet - vi fikk tilbud om mer plass, Susanne kastet seg rundt og sendte inn om rasespesialen
- Stand Oslo Dogshow i terriergaten? Hvem? 20.-22.sept. (Wibeche kommer ikke), Vi vil ha stand.
- Påminnelse Årets JRT underveisresultater - første 15.juni - Susanne/Sophie legger ut på FB
- info lager - PK kan overta lageret - vi må samle det vi har rundt til ett lager, husk å telle sløyfer for å oppdatere status på de før neste år.